
 

 

              Maidenspeech Dennis Tak 
(19/4/2018) 

 

  Meneer de voorzitter 

 

Wij lieten de Nieuwe Waterweg graven om onze industriële kansen te pakken 

 
In die traditie moeten we nu onze doorpakken op de verduurzaming van onze stad en haven 

 
We staan namelijk voor een grote opgave, Rotterdam is nu nog verantwoordelijk voor 20% van de 

Nederlandse CO2 uitstoot 

 
Rotterdam heeft dus belangrijke verantwoordelijkheid in het verduurzaming van ons land 

 
Wij 45 gemeenteraadsleden bepalen of Rotterdam en haar inwoners kunnen profiteren van de kansen 

die de energie transitie ons brengt 

 
Wij bepalen of we duizenden nieuwe banen, groene ondernemers en miljarden investeringen naar 

deze stad halen of blijven hangen in het verleden 

 
Wij bepalen of Rotterdammers kunnen genieten van een groene, schone stad 

 
Een waar mensen langer leven, profiteren van een lagere energierekening en die economisch 

gewapend is voor de toekomst 

 
Een van de belangrijkste onderdelen van onze missie is het energie neutraal maken van onze 

woningvoorraad 

 
Honderd duizenden woningen moeten een transformatie door 

 
Daar willen wij werk van maken 

 
Het is prachtig om te zien dat er in Heerhugowaard nu mogelijkheden zijn gevonden om de duurzame 

transitie te maken zonder extra kosten voor de bewoners 

 
De PvdA Rotterdam wil daarom met de raad en het college uitgebreid in gesprek over het 

verduurzamen van onze woningen 



Voorzitter: 

Ter voorbereiding op die commissie hebben we de volgende vragen aan het College: 

 

1. Is het college op de hoogte van het project in Heerhugowaard?  

 

2. Wat zijn op dit moment de concrete afspraken met bovenstaande partners in Rotterdam als het 

aankomt op het verduurzamen van woningen?  

 

3. Lopen er soortgelijke projecten, zoals dat in Heerhugowaard, op dit moment in Rotterdam?  

 

4. Wat hebben deze vergelijkbare projecten opgeleverd en hoe kan hier vervolg aan worden gegeven?  

 

5. Hoe daagt de gemeente partners uit om te innoveren om de kosten te beperken, wat nu vaak een 

barrière vormt voor particuliere eigenaren?  

 

6. Welke concrete stappen heeft het college voor ogen om het verduurzamen van de Rotterdamse 

woningvoorraad te versnellen?  

 

Ik zie er naar uit om samen met jullie allemaal Rotterdam de Kampioen Duurzaamheid te maken! 

 


